
INTERPELACJA 

Zielona Góra, 22 lipca 2021 r. 

Składający: Radna Aleksandra Mrozek 

Dotyczy: Zapisów  w dokumentach strategicznych województwa lubuskiego 
              działań ukierunkowanych na poprawę stosunków wodnych w obszarze  
              jeziora Głębokie. 
 

Zarząd Województwa Lubuskiego, 

W związku z niepokojem mieszkańców reprezentowanych przez  Stowarzyszenie 

Kalsko XXI spowodowanym możliwością powstania kompleksu żwirowni w 

bezpośrednim sąsiedztwie jezior Głebokie, Lubikowskie, Żółwin , Rokitniańskie i 

Głeboczek bardzo proszę o odniesienie się do  poniższego: na sesji Powiatu 

Międzyrzeckiego   zostało przedstawione przez zastępcę burmistrza Międzyrzecza 

pismo w którym  zawarte jest wyjaśnienie do tematu podnoszonego przez 

Stowarzyszenie. W piśmie czytamy miedzy innymi,  cytuję: „ Dzięki staraniom władz 

gminy Międzyrzecz w niedawno uchwalonej Strategii Województwa Lubuskiego do 

2030  wpisany został punkt dotyczący obniżenia się lustra wody w omawianym 

akwenie poprzez częściowe uwzględnienie wniosku gminy Międzyrzecz o dopisanie 

punktu : Przeciwdziałanie stepowienia Pojezierza Lubuskiego. Kwestie suszy i jej 

skutków zostaną w dokumencie strategicznym uzupełnione”  

Bardzo proszę  o odpowiedź na następujące pytania: 

1. W jakiej formie wniosek gminy Międzyrzecz  odnoszący się do obniżenia lustra 

wody w jeziorze Głębokim został zapisany w Strategii Województwa 

Lubuskiego do 2030  ? 

2. Dlaczego uwzględniono ( powołuję się na pismo  przedstawione na sesji Rady 

Powiatu) tylko częściowo wniosek  gminy Międzyrzecz ? 

3. Jakie planowane są działania mające na celu przeciwdziałanie stepowieniu 

Pojezierza lubuskiego? 

4. W oparciu o jakie podstawy została przekazana Radzie Powiatu informacja, że 

cyt.:” Kwestie suszy i jej skutków zostaną w dokumencie strategicznym 

uzupełnione”? W jakim najbliższym czasie jest planowana aktualizacja  

Strategii Województwa Lubuskiego do 2030 ?  

 

                                                                           W oczekiwaniu na odpowiedź 

                                                                            Radna Aleksandra Mrozek 


